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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm.: 14/2012  
Caràcter: extraordinària  
Data: 19 de desembre de 2012 
Horari: de 11:45 a les  13:45 h. 
Lloc: Sala de Plens de Paeria 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  Paer en cap 
Marta Camps Torrens, 1a. Tinent d'alcalde 
Josep Presseguer Gené, 2n. Tinent d'alcalde 
Rafael Peris Martín, 3r. Tinent d'alcalde 
Sara Mestres Llusà, 4a.Tinent d’alcalde   
Montse Parra Albà,  5a. Tinent d'alcalde 
Montse Mínguez García,  6a. Tinent d'alcalde 
Félix Larrosa Piqué, Regidor 
Txema Alonso Fernández, Regidor 
Josep Barberà Morreres, Regidor 
Dolors Arderiu Sabaté, Regidora 
Oriol Yuguero Torres, Regidor 
Jesús Castillo Cervelló, Regidor 
Joan Gómez López, Regidor 
Maria Rosa Ball Papiol, Regidora 
Joan R. Zaballos Rubio, Regidor 
Bea Obis Aguilar, Regidora 
Miquel Padilla Díaz, Regidor 
Cristina Torrent Pujol, Regidor 
Francesc J. Cerdà Esteve, Regidor 
Antoni Postius Terrado, Regidor 
Joan Vilella Jounou, Regidor 
Salvador Puy Castarlenas, Regidor 
Maria José Horcajada Bell-lloch, Regidora  
Xema Solé Solà, Regidor 
Gemma Batalla Casanovas, Regidora 
Pau Pintó Torné, Regidor   
Jesús Gutiérrez Bustillo,   Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,  Interventor 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
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ORDRE DEL DIA 
 
1.- APROVACIÓ DE LA PLANTILLA DE PERSONAL I EL CATÀ LEG/RELACIÓ DE 
LLOCS DE TREBALL EXERCICI 2013 DE L’AJUNTAMNET DE L LEIDA I ELS SEUS 
ORGANISMES AUTÒNOMS  
 
Vist l’expedient i de conformitat amb la memòria  i resta de documentació que hi consta.   
 
Atès que  la redacció  i tramitació d’aquest expedient s’ha de tenir  en compte tant el que 
estableixen  els arts 283 del Decret Legislatiu 2/2003  de 28 d’abril pel, què s’aprova el 
Text Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya;  25, 26  i 28 del Decret 
214/90, de 30 de juliol,  com el que preveuen  els arts. 69, 72 i 75 a 77 de  la Llei 
7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic (EBEP), els arts. 22 i 90 de 
la  Llei  7/1985, de 2 d’abril, per la què s’aprova la Llei de Bases de Règim Local 
(LRBRL), 126,  127  i  129.3 del  Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d’ abril,  pel 
què s’aprova el Text Refós de les Disposicions Legals Vigents en matèria de Règim 
Local (TRRL)  i  els arts.  168 i  169 del  Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març,  
pel què s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals (TRLRHL). 
 
També s’ha tingut en compte en la elaboració de la plantilla i el pressupost el Reial 
decret llei 20/2012 i l’avantprojecte de Llei General de Pressupostos de l’Estat per l’any 
2013. 
 
Atès que de conformitat amb el que preveu l’art. 22. i) de la  LRBRL, correspon al Ple la 
competència per a l’aprovació de la plantilla orgànica i el catàleg/relació de llocs de 
treball.  
 
En conseqüència previ dictamen de la Comissió Informativa de Seguretat, Civisme i 
Règim Interior,  amb 15 vots a favor del Grup Municipal del PSC i 12 abstencions dels 
grups municipals de CiU i PP, s’acorda: 
 
 
1r. Aprovar inicialment  la plantilla orgànica de personal funcionari i laboral d’aquest 
Ajuntament i el catàleg/relació de llocs de treball per a l’exercici de 2013,  que s’adjunta 
d’annex  a aquest acord. 
 
2n. Sotmetre l’expedient a informació pública, previ anunci al Butlletí Oficial de la 
Província de Lleida i al tauler d’edictes de la Paeria, pel termini de  quinze dies per tal 
que les persones interessades puguin presentar les al·legacions i reclamacions que 
considerin adients. 
 
En el cas que no es presentin al·legacions ni reclamacions l’expedient es considerarà 
aprovat definitivament.  
 
3r. Aprovat definitivament l’expedient se’n trametrà còpia a l’Administració de l’Estat i al 
Departament de Governació i Administracions Públiques de la Generalitat de Catalunya  
i  es procedirà a la publicació de la plantilla i d’un resum del catàleg de llocs de treball  al  
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Butlletí Oficial de la Província,  al Diari Oficial de la Generalitat i al Tauler d’Edictes de la 
Paeria. A partir d’aquell moment l’expedient entrarà en vigor.   
 
Els annexos especificats en el primer punt són els següents: 
 

- Plantilla de personal de l’Ajuntament de Lleida 
- Catàleg/relació de llocs de treball 
- Crèdit pressupostari capítol I i exercici 2013 
- Plantilla i catàleg/relació de llocs de treball de l’Institut Municipal d’Ocupació 

2013 
- Plantilla i catàleg/relació de llocs de treball de l’Institut Municipal de Turisme 

2013. 
 

 
2.- APROVACIÓ EXPEDIENT DE PRESSUPOST GENERAL PER A  L’ANY 2013 
 
Amb caràcter previ a la votació del Pressupost presentat per l’Alcaldia, es procedeix a la 
votació de les esmenes que no han estat incorporades o retirades pels grups 
proponents. En un document annex a aquesta acta, junt a les intervencions, es fa un  
breu resum de les esmenes sotmeses a votació específica. 
 

a) Grup Municipal de CiU: 
- Les esmenes números 1.1, 4.4, 6, 8, 9, 10, 12, 13, 14, 16, 17, 18, 19 i 20, són 

rebutjades amb  12 vots a favor dels grups municipals de CiU i PP i 15 vots en 
contra del Grup Municipal del PSC.   

- Les esmenes números 1.2, 2, 3, 4.1, 4.2, 4.3, 5, 7, 11, 15 i 21 són rebutjades 
amb 6 vots a favor del Grup Municipal de CiU, 15 vots en contra del Grup 
Municipal del PSC i 6 abstencions del Grup Municipal del PP. 

 
b) Grup Municipal del PP: 
- Les esmenes 1, 2 (en el que fa referència a l’arranjament de carrers de Vila 

Montcada i la urbanització del barri dels Magraners), 3, 5, 6, 9 i 10, s’aproven per 
unanimitat i s’incorporen al Pressupost, fent els ajustaments de les 
corresponents partides.  

- Les esmenes números 2 (resta), 4, 7 i 8 són rebutjades amb 12 vots a favor dels 
grups municipals del PP i CiU i 15 vots en contra del Grup Municipal del PSC. 

 
A proposta de l'Alcaldia i vistos els informes favorables de la Comissió d'Economia i 
Hisenda i de la Intervenció, amb 15 vots a favor del Grup Municipal del PSC, 6 vots en 
contra del Grup Municipal de CiU i 6 abstencions del Grup Municipal del PP, s'acorda: 
 
1r. Aprovar inicialment el Pressupost General per a l'exercici econòmic de  l’any 2013 i 
cadascun dels pressupostos i la plantilla i relacions de llocs de treball de l’Ajuntament i 
Organismes Autònoms, així com l’estat de previsió de despeses i d'ingressos de les 
empreses que l'integren, el resum dels quals és el següent: 
 

a) Pressupost de l'Ajuntament 2013, per un import de CENT QUARANTA-SET 
MILIONS SET-CENTS ONZE MIL NOU-CENTS VUITANTA EUR.// 
147.711.980,00//, segons el  següent detall: 
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Capítol Descripció Import 

   
1 DESPESES DE PERSONAL. 55.262.105,00  

2 
DESPESES CORRENTS EN BÉNS 
I SERVEIS. 49.864.447,00  

3 DESPESES FINANCERES. 5.477.016,00  
4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS. 15.193.294,00  

5 
FONS DE CONTINGÈNCIA L.O. 
2/2012 1.000.000,00  

 Total despesa de corrent  126.796.862,00  
   
   
6 INVERSIONS 7.135.149,00  
8 ACTIUS FINANCERS. 1.714.000,00  
9 PASSIUS FINANCERS. 12.065.969,00  
 Total despesa de capital  20.915.118,00  
   
  TOTAL DESPESES 147.711.980,00  

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
b) Pressupost de l'Institut Municipal d’Ocupació "Salvador Seguí" per un import de 
TRES MILIONS CENT SEIXANTA CINC MIL QUATRE-CENTS NORANTA-CINC amb 
VUITANTA-QUATRE EUR. //3.165.495,84// EUR., segons el següent detall: 
 

 ESTAT DE DESPESES  

Capítol  Descripció Import 

   
1 IMPOSTOS DIRECTES 73.986.819,00  
2 IMPOSTOS INDIRECTES 4.249.548,00  

3 
TAXES, PREUS PÚBLICS I 
ALTRES INGRESSOS. 27.037.848,00  

4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS 35.019.402,00  
5 INGRESSOS PATRIMONIALS 551.614,00  
 Total ingressos de corrent  140.845.231,00  
   

6 
ALIENACIÓ D'INVERSIONS 
REALS 1.850.000,00  

7 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL 4.178.104,00  
8 ACTIUS FINANCERS 838.645,00  
9 PASSIUS FINANCERS 0,00  
 Total ingressos de capital  6.866.749,00  
   
  TOTAL INGRESSOS 147.711.980,00  
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CAPITOL  DENOMINACIO EUROS 
1 Despeses de personal 2.588.242,04 
2 Compra de béns corrents i de serveis 486.457,38 
4 Transferències corrents 55.776,42 
6 Inversions reals 11.000,00 
8 Actius financers  24.020,00 
 T O T A L. . . . . . . . . . . .  3.165.495,84 

 
 

 ESTAT D’INGRESSOS  
CAPITOL DENOMINACIO EUROS 

3 Taxes i altres ingressos 14.000,00 
4 Transferències corrents 3.127.475,84 
8 Actius financers 24.020,00 
 T O T A L. . . . . . . . . . . .  3.165.495,84 

 
 
c) Pressupost de Turisme de Lleida, per un import de NOU-CENTS SEIXANTA-UN MIL 
DOS-CENTS SETZE amb ONZE EUR. //961.216,11// EUR., segons el següent detall: 
 
 
 
 ESTAT DE DESPESES  
CAPITOL DENOMINACIO EUROS 

1 Despeses de personal 655.924,21 
2 Despeses béns corrents i de serveis 265.510,90 
3 Despeses financeres 816,00 
4 Transferències corrents 38.965,00 

 T O T A L. . . . . . . . . . . .  961.216,11 
 
 

 ESTAT D’INGRESSOS  
CAPITOL DENOMINACIO EUROS 

3 Taxes i altres ingressos 190.292,11 
4 Transferències corrents 770.924,00 
 T O T A L. . . . . . . . . . . .  961.216,11 

 
 
d) Estats de previsió de Despeses i d'Ingressos de l'Empresa Municipal d'Urbanisme SL. 
 
-Compte de Pèrdues i Guanys que comprèn les despeses de l'exercici per un import de 
DOTZE MILIONS SIS-CENTS QUARANTA-UN MIL DOS-CENTS SEIXANTA-UN amb 
CINQUANTA-SIS EUR. //12.641.261,56//EUR., i uns ingressos de DOTZE MILIONS 
SIS-CENTS QUARANTA-UN MIL DOS-CENTS SEIXANTA-UN amb CINQUANTA-SIS 
EUR.//12.641.261,56//EUR., amb un resultat de l’exercici (benefici) de QUARANTA-
QUATRE MIL SIS-CENTS QUARANTA-VUIT amb NORANTA-NOU //44.648,99// EUR. 

 
-Pressupost de Capital que comprèn l'estat de Dotacions i l'estat de Recursos 

ambdós per un import d’UN MILIÓ CENT-SEIXANTA-VUIT MIL SETANTA-NOU amb 
QUARANTA-NOU //1.168.079,49// EUR. 
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2n. Aprovar les Bases per a l'execució del Pressupost de l’any 2013. 
 
3r. Aprovar el detall de les característiques de les operacions de crèdits que es 
preveuen: 

 
- Operacions de crèdits a concertar per l’Ajuntament de Lleida amb els bancs o caixes 
d’estalvis que es determinin per atendre necessitats transitòries de tresoreria, sempre 
que el termini no excedeixi d’un any i que en el seu conjunt no superi el 30% dels 
ingressos liquidats per operacions corrents en l’exercici anterior, al tipus d’interès, 
comissió, terminis i garanties que les esmentades entitats tinguin establerts per a 
aquestes operacions. 
 
- Es faculta al Molt Il·lustre senyor alcalde per a gestionar, convenir les condicions i per 
a dictar quantes resolucions siguin necessàries per a l’efectivitat i desenvolupament de 
les operacions de crèdits a curt termini, a concertar per l’Ajuntament de Lleida i perquè 
en representació del mateix subscrigui tots els documents públics o privats que siguin 
necessaris per a aquests efectes. 
 
4t. Aprovar la documentació que es detalla en l'índex general de documents generals de 
l'expedient tramitat que inclou la documentació a que fa referència l’ordre 
HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de 
subministrament d’informacions previstes en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, 
d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera, dels quals el Ple en resta 
assabentat.  
 
En relació als organismes autònoms en procés de liquidació per integració a 
l’Ajuntament de Lleida, Institut Municipal d’Acció Cultural, Institut Municipal d’Educació, 
Institut Municipal d’Acció Esportiva, Institut Municipal de Mercats i Consum i Institut 
Municipal d’Informàtica, inicialment no es preveu pressupost, donat que estan en fase 
de liquidació i per tant només han de realitzar operacions provinents d’exercicis 
anteriors. 
 
5è.- De no presentar-se cap reclamació durant el termini d'exposició pública, l'acord 
d'aprovació del Pressupost General de l’any 2013, es considerarà definitiu sotmetent-se 
posteriorment l'expedient al tràmit de publicació en els termes regulats per la legislació 
vigent.  
 
6è.- Que els pressupostos així aprovats s'exposin al públic per termini de quinze dies 
hàbils, previ anunci a inserir al Butlletí Oficial de la Província i al tauler d’anuncis de la 
Corporació, a efectes de reclamacions. 
 
 
 
3.- MODIFICACIÓ DE LA DATA DEL PLE ORDINARI DE DESE MBRE 2012  
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Ratificar la inclusió en l’ordre del Ple d’aquest punt  i acordar que, amb caràcter 
excepcional, el Ple ordinari que correspon al mes de desembre de 2012, es faci el 
dissabte dia 22 de desembre de 2012. 
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2n. Notificar aquest acord als portaveus dels grups municipals, a la Secretaria, a la 
Intervenció i Tresoreria i als Directors de Serveis  municipals, als efectes de general 
coneixement. 
 
 
 
INTERVENCIONS 
 
Abans de començar el debat i la votació dels punts de l’ordre del dia, el Sr. alcalde,  
dóna la benvinguda a la Sala de Plens a la Sra. Núria Solé, a la qual agraeix el seu 
treball com a presidenta de la Junta de Personal de l’Ajuntament. També dóna la 
benvinguda (i li desitja molt èxit) al Sr. Antoni Jiménez, que és el nou president d’aquest 
òrgan representatiu. El principal actiu de la Paeria són els seus treballadors, per això cal 
reconèixer la tasca dels seus representants.  

 

Punt núm. 1. Aprovació de la plantilla de personal i el catàleg/relació de llocs de 
treball exercici 2013 de l’Ajuntament de Lleida i e ls seus organismes autònoms  

El Sr. Vilella  vol que consti que encara no està feta la relació de llocs de treball (RLT) 
de l’Ajuntament. Valora positivament l’esforç que s’ha fet en mantenir la plantilla i no 
amortitzar places. Només es preveuen 4 places de nova creació al cos de la Guàrdia 
Urbana. 17 places es mantenen com a vacants, per evitar que calgui amortitzar-les. 
Creu que no resulta clara la integració del personal dels organismes autònoms dissolts 
(no hi ha una relació detallada amb l’organisme d’origen). Cal fer la RLT i establir criteris 
objectius per a la classificació en grups. Per aquests motius, s’abstindran de votar la 
proposta.  

La Sra. Obis  comença la seva intervenció agraint a tots els treballadors de l’Ajuntament 
la tasca que duen a terme. Cal agrair aquest treball, en un any complicat. Comenta que 
fins fa poques hores, a l’expedient, hi mancava l’informe dels sindicats  (de la Junta i del 
Comitè). Potser aquesta manca és deguda a que no s’ha fet cap reunió amb les 
seccions sindicals per explicar els canvis fets. Hi ha més places que llocs vacants i s’ha 
incorporat el personal dels organismes autònoms sense indicar la procedència ni la 
destinació. El catàleg/relació de llocs de treball té forquilles de classificació alternatives 
(esmenta com a exemple llocs A2/C1). S’amortitza el lloc de treball d’adjunt a la 
Secretaria General com a lloc reservat a FHE; pregunta quin és l’abast d’aquesta 
amortització. Per salvaguardar els drets del personal (idea amb la qual tots diem estar 
d’acord) demanaran que es faci la RLT de l’Ajuntament. Pregunta com s’assimilaran en 
la plantilla els antics càrrecs directius dels organismes autònoms i quin estalvi en 
personal s’ha obtingut amb la dissolució. La confecció de la RLT és complexa, però per 
això s’ha externalitzat aquest treball. El Grup de CiU s’abstindrà de votar en aquest punt 
i espera obtenir resposta a les qüestions plantejades i valorar l’esforç que suposa 
mantenir la plantilla.  

La Sra. Mestres  agraeix l’abstenció dels grups. Explica que la plantilla supera en 
escreix els 1.000 treballadors, està estructurada de conformitat amb la normativa vigent i 
està organitzada en funció dels serveis que s’han de prestar. El document és clar i s’ha 
fet una integració de 300 persones provinents dels organismes autònoms. El document 
ha estat fet de manera curosa, detallada i simplificada. No es va poder disposar de 
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l’informe dels sindicats fins ahir i se’ls va donar resposta immediatament; els grups van 
tenir informació d’aquests fets. Els sindicats han agraït el treball que s’ha fet amb les 
places vacants que no han estat amortitzades i que podran ser cobertes pel personal de 
la casa. La proposta és transparent, clara i salvaguarda els drets del personal. No s’ha 
fet cap baixa i es mantenen les places vacants. Els directors dels organismes autònoms 
(la majoria funcionaris de la corporació) han retornat al seu lloc de treball. Explica que la 
importància del nombre de treballadors que s’han reintegrat (més de 300) suposen un 
treball de valoració molt voluminós i complex quant a la redacció de la RLT. Aquest 
document s’està fent.  

La Sra. Obis  no creu que el document de la plantilla sigui tan clarificador com diu la Sra. 
Mestres. No creu que s’hagin mantingut tots els llocs de treball i esmenta el personal 
acomiadat de l’EMU. Tenen dubtes que caldrà aclarir, en especial el que han fet constar 
els sindicats en el seu informe. Continuaran parlant-ne en la Comissió Informativa.  

S’aprova amb 15 vots a favor del Grup Municipal del PSC i 12 abstencions dels grups 
de CiU i PP.  

 

Punt núm. 2. Aprovació expedient de Pressupost Gene ral per a l’any 2013  

La Sra. Mínguez  intervé com a ponent. Inicia l’exposició i destaca les dificultats per fer 
el pressupost per a l’any proper. El context és complicat i difícil. L’any passat no 
disposàvem dels pressupostos generals de l’Estat i enguany no en podem saber les 
dades del pressupost de la Generalitat. L’escenari no és clarificador. Ens trobem sols i 
abandonats per les dues administracions: baixen les subvencions i les decisions preses 
pels altres governs fan que partim amb 5,8 milions d’euros menys d’ingressos. Comenta 
els impactes de l’IVA, els interessos per operacions de crèdits, la disminució de les 
aportacions en ocupació i en educació i els deutes de Tresoreria que tenim amb 
aquestes administracions. Els ingressos de les administracions cauen, llevat de les 
transferències del Fons de Cooperació que experimenten un augment. Qualifica de 
social el projecte de pressupost, que aposta per l’ocupació, que manté el nivell de 
serveis de la ciutat i que garanteix els serveis educatius. Destaca que les subvencions 
de la Generalitat en matèria educativa han baixat un 38%. El pressupost preveu la 
generació d’estalvi, la reducció de despeses de personal (per la congelació de la 
plantilla i la rebaixa dels sous) i la disminució de la ràtio d’endeutament que es fixa en el 
75,3% (al qual cal afegir l’operació d’endeutament pel pagament als proveïdors, que no 
hauria estat necessària si haguéssim cobrat els deutes d’altres administracions). El total 
del pressupost creix un 2%; el pressupost importa 138,7 milions d’euros i el consolidat 
importa 166,5 milions. Es congela la despesa corrent. Els ingressos augmenten 
moderadament el 3,3%. L’estalvi produït serà de 2 milions d’euros, amb un fons de 
contingència d’1 milió. L’endeutament es reduirà en 12 milions. Les inversions es 
concentren en el manteniment de les vies públiques i de les infraestructures i en obres 
importants com les dels plans de barris. Les inversions es finançaran amb l’estalvi, la 
venda de terrenys i les transferències de capital d’altres administracions. El pressupost 
de les inversions serà de 9 milions d’euros. Reitera la priorització de la despesa social, 
l’ocupació i la despesa educativa. Lamenta que amb el Grup de CiU no hagi estat 
possible el diàleg en relació amb les esmenes. Agraeix la col·laboració del Grup del PP 
que ha permès arribar a punts en comú.  
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El Sr. Vilella  creu que aquests segons pressupostos del mandat es volen presentar com 
si fossin l’eina suficient per resoldre les necessitats més peremptòries de la ciutadania 
de Lleida. La presentació del govern els dibuixa com la solució absoluta: s’incrementen 
els ingressos, es redueix el deute i es prioritzen l’ocupació, l’atenció social i l’educació. 
Però creu que l’anàlisi de les xifres del pressupost es poden fer de moltes maneres. Les 
polítiques d’ocupació de la Paeria no han contribuït, fins ara, a aturar les dades de l’atur 
a la ciutat (12.316 persones el passat mes de novembre). El pressupost inicial es veu 
reduït en més d’1 milió d’euros en relació amb l’any passat; les inversions passen de 12 
a 9 milions d’euros. Comenta unes declaracions del Sr. alcalde en les quals feia constar 
que el Govern havia sabut aprofitar l’època de bonança per fer infraestructures i 
equipaments; el que no ha dit el Sr. alcalde és que s’han oblidat i marginat altres 
infraestructures o equipaments (esmenta com a exemples les Basses i el museu 
Morera.). També l’Alberg Municipal ha desaparegut dels pressupostos. En els moments 
de penúria econòmica hem de pensar en les persones que viuen al carrer o que han de 
buscar menjar en els contenidors. Només amb els diners dels sobrecostos del pont de 
Princep de Viana  o de la Llotja es podria haver construït el Museu Morera o l’Alberg 
Municipal. Ara no ens podem endeutar més com a conseqüència del Pla d’ajustament 
per pagar els proveïdors. El deute de l’Ajuntament s’ha situat en 130 milions d’euros i 
l’any vinent haurem de pagar  17,5 milions d’interessos i amortitzacions. El PP aposta 
per l’atenció als més febles; per això han demanat un increment substancial de les 
partides d’atenció a les famílies o per flexibilitzar l’accés als habitatges socials. Exigiran 
a la Generalitat la reducció de les rendes de lloguer dels habitatges de protecció social. 
El pressupost torna, un any més, a preveure un increment dels impostos, especialment 
de l’IBI (un 2,6%). Lamenta que encara no estiguin liquidats els instituts municipals, tot i 
que no es preveu cap partida per a ells. La situació és la que és; però la política 
continuista del Govern és insuficient per donar resposta a les necessitats dels ciutadans. 
Cal prioritzar l’atenció a les famílies i al foment de l’ocupació; en aquest sentit s’han 
presentat les esmenes del seu grup. Comenta l’increment de les partides d’atenció a les 
famílies i creu que cal que sigui encara més gran, ja que la demanda ha crescut de 
manera molt important. Els pressupostos resten protagonisme a les entitats veïnals, les 
cases regionals i la resta d’entitats sense ànim de lucre; demana que es mantinguin els 
ajuts. La cultura  veu reduït el pressupost en un 37% i no confia en les reduccions 
lineals d’altres partides que sempre acaben tenint una despesa superior a la 
pressupostada (esmenta diversos casos). L’estalvi anunciat difícilment es podrà complir. 
L’escenari és difícil i totes les administracions han de reduir despeses: Per això, cal fer 
canvis en  funció de les demandes reals de la ciutadania. Les esmenes del Grup del PP 
són el recull de les demandes i de les necessitats dels nostres ciutadans. Agraeix a 
l’equip de govern que hagi recollit esmenes com les inversions de l’escola bressol de 
Cappont, la urbanització d’un carrer a Vila Montcada o la urbanització d’una plaça als 
Mangraners. Explica els increments en manteniment de vies públiques, en ajuts a 
entitats sense ànim de lucre, coordinadora d’ONG o aliments per a la canera. També 
manifesta la seva satisfacció per la previsió de microcrèdits per fomentar 
l’emprenedoria. Aquests  pressupostos no són els del PP. Malgrat això, el fet 
d’incorporar 7 esmenes del seu grup fan que el seu vot no sigui contrari, sinó que 
s’abstindran en la votació.  

El Sr. Postius  avança que el seu grup hi votarà en contra. Els motius principals es 
concentren en 5 grans qüestions que fan que aquests pressupostos siguin, per al seu 
grup, els menys adequats per a l’any  vinent. En primer lloc, perquè comporten més 
impostos. En segon lloc, perquè considera que són irreals en la quantificació de la 
despesa corrent. En tercer lloc, per la prioritat de la despesa que es desprèn del conjunt. 
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En quart lloc, perquè impliquen més endeutament global. En cinquè lloc per 
l’incompliment dels acords que es van pactar entre el Grup de CiU i l’equip de govern 
l’any passat, pels quals es van abstenir de votar els actuals pressupostos. Creu que es 
continua amb el model clàssic de pressupost que s’aprovava quan la situació econòmica 
era diferent i tot anava bé. Els ingressos comporten més càrrega impositiva per al 
conjunt dels ciutadans; continuarem sent una ciutat cara i encapçalem rànquings en els 
imports d’impostos i taxes. Les previsions de despesa són irreals i no són rigorosos si 
prenem com a base l’estat d’execució dels pressupostos vigents. En els pressupostos 
anteriors, la despesa efectiva es desvia de la pressupostada més enllà dels límits 
raonables. Per això, els pressupostos són irreals i fan perdre la funció d’aquest 
document quant a la planificació de la despesa. Explica l’exemple de desviacions de la 
despesa corrent del pressupost de l’any 2012 que en el darrer trimestre avaluat s’havia 
desviat en 2,58 milions d’euros. Les previsions de reducció d’un 21% lineal de la 
despesa corrent en moltes partides no és creïble. Les prioritats de la despesa també 
són un punt de discrepància. El capítol 2 augmenta un 2% tot i les reduccions lineals del 
21% en àmbits i sectors vitals per a la ciutat. Bona part de l’increment de la recaptació 
va destinada a pagar increments dels grans contractes de gestió dels serveis públics 
que s’haurien d’haver reduït (explica diversos exemples). Reduïm en un 21% les 
partides destinades a totes les entitats culturals de la ciutat i només es redueix un 10% 
l’assignació a la Fundació de la Llotja que es dedica a finançar espectacles culturals de 
caràcter comercial. Es va dir que una de les mesures d’estalvi era la reducció de 
lloguers i aquesta partida s’incrementa fins a arribar als 1,1 milions d’euros. Les partides 
de política d’habitatge han desaparegut; per contra, transferirem 1 milió d’euros a l’EMU, 
tot i que no es farà habitatge social a la ciutat. El pressupost comporta més 
endeutament i més interessos a pagar. Es preveu un increment del 14,7% d’augment 
d’aquestes partides, com a conseqüència del crèdit extraordinari que hem hagut de 
concertar per pagar factures. Si afegim els interessos que ha de pagar l’EMU pel seu 
deute, el total que hauran de pagar els ciutadans l’any proper serà de 8,6 milions 
d’euros. S’ha previst amortitzar deute per un import de 12,1 milions d’euros, obligats per 
la impossibilitat d’incrementar el deute i perquè el Ministeri considera que no tenim les 
finances sanejades. Quan s’explica el deute de l’Ajuntament cal fer-ho conjuntament 
amb el de les empreses públiques i consorcis en els que participem. Si sumem el deute 
de l’Ajuntament, l’EMU, la concessió d’obra pública i el PCiTAL, la dada de 
l’endeutament s’enfila fins gairebé els 300 milions d’euros. També considera que l’equip 
de govern no ha complit gran part dels acords als que va arribar amb el seu grup l’any 
passat. No s’ha fet un adequat control pressupostari; no s’han fet les reunions 
periòdiques d’avaluació del grau de compliment del pressupost i no s’ha fet la taula de 
coordinació dels operadors culturals de la ciutat. No poden atorgar el benefici del dubte. 
I més quan no s’ha disposat de tota la informació o ha arribat de manera lenta. Malgrat 
el vot contrari, aposten pel diàleg i l’acord amb l‘equip de govern per tirar endavant els 
grans projectes de ciutat. Explica  detalladament les esmenes del seu grup. Unes 
adreçades a suplementar les partides de les EMD de Sucs i de Raimat. Altres per dotar 
millor les partides de manteniment de vies públiques i de camins de l’horta. Un altre grup 
van adreçades a millorar les dotacions de les despeses socials i del tercer sector. En 
l’àmbit de la cultura proposen mantenir assignacions a diverses entitats importants de la 
ciutat. La darrera esmena està relacionada amb l’àmbit de l’esport de base. També 
explica que les primeres esmenes que han plantejat contenen disminucions de partides 
de despesa per tal de poder implementar els increments proposats.  

La Sra. Mínguez  fa una resposta global als grups de l’oposició. Creu que cal recordar 
que en el debat de les ordenances fiscals ja es va concretar prou de quines fonts 
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podrien procedir els ingressos municipals: dels bancs, de l’activitat immobiliària, dels 
ciutadans i de les administracions. El crèdit bancari està especialment complicat en tots 
els àmbits (privat i vers les administracions). El mercat immobiliari està també en una 
situació especialment feble, i els ingressos per venda de solars no és gaire factible. 
L’aportació de la ciutadania es va debatre en el Ple de les ordenances fiscals, sobre les 
que s’ha aplicat un moderat increment. L’IBI aporta 1 milió d’euros més que la previsió 
de l’any passat. L’aportació de les altres administracions està caient de manera 
essencial. La Generalitat ens deu més de 19 milions d’euros i ens reduiran 800.000 
euros en polítiques d’educació o 1,4 milions en polítiques d’ocupació. En concepte 
d’impostos ens deuen més de 2 milions d’euros. Els grups poden exigir l’Ajuntament que 
pagui els proveïdors; també hem d’exigir cobrar de les altres administracions. Ens 
deuen 26 milions d’euros que s’aniran incrementant. Si haguéssim cobrat aquest deute 
no hauríem necessitat el darrer crèdit i ens estalviaríem 1,5 milions d’euros en 
interessos. Tenim 2 milions d’euros d’impacte de l’apujada de l’IVA, cosa que també ha 
fet créixer els imports que s’han de pagar als contractistes de serveis. Amb els 
ingressos que tenim hem de fer el pressupost de despeses. En ocupació tot esforç és 
poc; tot i això, és simptomàtic que Lleida tingui un 15% d’atur i la resta de territoris 
tinguin unes taxes molt més elevades i alguna cosa tindran a veure les polítiques locals. 
Les polítiques de l’Estat i de la Generalitat estan fent menys en la lluita contra l’atur. La 
Generalitat ha anunciat que no pagarà als autònoms la recapitalització de l’atur; han 
atacat directament el foment de l’ocupació. Explica que s’incrementa l’import de la 
transferència a l’IMO, s’inverteixen fons en ocupació, el PCiTAL ha comportat 700 llocs 
de treball de nova creació, els vivers generen empreses, etc. Nosaltres fem el que ens 
pertoca, malgrat la manca de transferències de fons d’altres administracions. Diu que 
creu més positiu fer una política pressupostària continuista que no una política 
restrictiva. Quant als ajuts a entitats diu que cal avaluar no només els ajuts directes, sinó 
les quantitats que es destinen a locals, consums, etc. La garantia de les infraestructures 
per a les associacions està prevista correctament en el pressupost. Li dol que CiU digui 
que no s’ha donat compliment als acords de l’any passat i que no han tingut prou 
informació. Explica que se’ls ha lliurat un gran volum d’informació de la qual ha fet un 
índex, que inclou fitxers, correus, etc. En la comissió del passat dia 5, hi havia tot 
l’expedient del pressupost, només mancaven llistats de detall i els de les inversions 
concretes d’unes partides generals que sí que estaven definides. Posteriorment se’ls ha 
lliurat tota la informació específica i concreta que han demanat (explica amb detall els 
dies i documents enviats). L’estat d’execució del pressupost en vigor reflecteix les 
modificacions de pressupost, la qual cosa no suposa increments de despesa que no 
vinguin vinculats a nous ingressos. Les ampliacions i modificacions no arriben al 2% del 
pressupost. Creu que aquestes dades són un exemple que  demostra que s’ha fet un 
correcte control pressupostari. No té cap petició del Grup de CiU de reunió d’avaluació 
del pressupost i cada mes es fa una comissió informativa en què es faciliten i 
s’expliquen les dades sol·licitades. Recorda que les altres administracions deixen sols 
els ajuntaments. Els ingressos fallen i per això cal fer un gran esforç en les despeses. 
Agraeix a la resta de regidors del Govern l’esforç que han fet en el control de la 
despesa, cosa que no agrada ningú. La ciutadania entén que estem en un moment 
difícil i que cal reduir algunes aportacions. Hem d’exigir que les administracions ens 
paguin en temps i forma. Diu que la Llotja també crea ocupació; és un equipament 
important que ha generat molts llocs de treball en la seva construcció i després en 
manté altres en el seu funcionament ordinari. Genera també un impacte econòmic i 
turístic de gran importància, al qual cal afegir l’impacte cultural.; es fan espectacles, 
congressos, convencions, etc., que generen ingressos al conjunt de la ciutat.  
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El Sr. Vilella  diu que la disminució dels ingressos d’altres administracions ens ha de fer 
espavilar per poder cobrar els deutes, no podem quedar-nos esperant. Comenta unes 
declaracions de l’alcalde de Tarragona en què deia que estava disposat a embargar els 
edificis de la Generalitat per fer efectius els deutes pendents. Les administracions ens 
deuen imports que han de pagar; nosaltres també devem a altres administracions com 
en el cas dels avançaments de tributs fets per l’Estat i que hem de retornar de manera 
ajornada. El fet que Lleida tingui en l’actualitat una taxa d’atur de les més baixes 
d’Espanya és un fet innegable; malgrat això, cal tenir en consideració que partíem d’una 
taxa del 2% i ara estem al 15%. Les polítiques d’ocupació continuen sent absolutament 
necessàries i la partida de foment de l’ocupació només s’incrementa un 0,5%. Creu que 
ha estat important acceptar l’esmena per a la creació de microcrèdits per a 
emprenedors. El Grup del PP no està d’acord en l’increment dels impostos, que ha estat 
aprovat per la majoria absoluta del PSC. Ara hem d’intentar millorar els comptes i per 
això s’ha negociat amb el Govern les esmenes presentades. Critica l’augment de l’IBI i 
creu que es podria haver congelat (en els darrers 5 anys, els rebuts han augmentat una 
mitjana de 129 euros, tot i la disminució del valor dels habitatges). S’abstindran de votar 
la proposta, perquè l’equip de govern ha estat sensible en l’acceptació de les esmenes, 
que creuen que milloren el pressupost. Explica el contingut de les esmenes que estan 
relacionades en l’annex incorporat a aquesta acta. Destaca que la major part de les 
inversions que es proposen estan relacionades amb estudis de viabilitat o d’arranjament 
de vies públiques i d’infraestructures. Justifica les partides relatives a assistència social 
pel moment dificultós que travessen moltes famílies lleidatanes. També ressalta la 
importància de l’esmena relacionada amb la candidatura de la Seu Vella com a 
patrimoni mundial. Descriu amb detall la resta de les esmenes. Les esmenes 11, 12, 13 i 
14 de la proposta primera que van presentar les donen per retirades.  

El Sr. Postius  diu que lamenta haver-se hagut d’assabentar del contingut dels 
pressupostos per les notícies dels mitjans de comunicació; no entén que el Govern 
critiqui ara que hagi conegut el sentit del vot de CiU  de la mateixa manera. Demana que 
el Govern tingui, amb els grups municipals, la mateixa sensibilitat que té amb altres 
entitats de la ciutat. També recorda que en la Comissió Informativa ja van anunciar el 
vot contrari. Entén les dificultats que crea la disminució d’ingressos d’altres 
administracions o l’augment de l’IVA; però,  cal tenir en consideració que l’any vinent  
ingressarem 2 milions d’euros més en ingressos directes derivats dels nostres impostos 
i 2 més per l’increment de les taxes i els preus públics. Les transferències d’altres 
administracions suposaran altres 2 milions d’euros més. Si hem de fer ajustaments 
pressupostaris és perquè hem de pagar 12 milions d’euros d’amortització de deute o 5 
milions d’euros d’interessos. També hem de fer una ampliació de capital de l’EMU per 
import d’1 milió d’euros (cosa que no es va comentar en la Comissió Informativa). No és 
normal que s’hagi trigat una setmana per facilitar-los l’estat d’execució del pressupost, ja 
que aquestes  dades  es poden obtenir automàticament. No creu que sigui acceptable 
que per disculpar les nostres deficiències donem la culpa a l’Estat o a la Generalitat. En 
la Comissió d’Economia es va demanar la dada sobre quina era la previsió de 
reconeixement de crèdits per a l’any vinent; es va dir que treballaven sobre algunes 
dades i després s’ha dit que no hi havia cap previsió concreta. També es va demanar en 
la Comissió Informativa una relació de tots els deutes que tenen amb la Paeria les altres 
administracions i que és el que deu l’Ajuntament de Lleida en subvencions o en factures 
pendents. Recorda la moció que va presentar el seu grup en  què demanava que es 
donés compte al Ple de les factures pendents de pagament i que estan fora del termini 
legalment previst (moció que va ser rebutjada). No entén per quin motiu no es facilita 
aquesta informació. Demana que es faciliti la llista dels deutes d’altres administracions. 
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Creu que el Govern és responsable també de no haver propiciat el consens amb el Grup 
de CiU en matèria pressupostària. Només s’ha fet l’informe trimestral ordinari. No es pot 
demanar complicitat al seu grup si el Govern no fa cap gest en aquest sentit. No ens 
podem adherir a un pressupost que no compartim i que suposa augmentar la càrrega 
tributària. Incrementar els impostos no crea ocupació, ans al contrari, crea dificultats als 
aturats. Pregunta a la regidora de Cultura quina és la seva opinió sobre uns 
pressupostos que redueixen les seves partides en un 21%. Encara tenim marge per 
retallar la despesa corrent. Hem d’apostar per la cultura i retallar en altres partides com 
la de la Fundació de la Llotja, la d’atencions protocol·làries o la de les relacions exteriors 
(entre altres). Si demanem sacrificis als ciutadans hem de ser capaços d’estalviar 
despesa corrent i dedicar fons a les entitats. No hi ha hagut cap exercici (des de l’any 
2004) en què haguem gastat menys d’allò que hem pressupostat; cada any tenim 
desviacions.  Hem de ser realistes en la quantificació de les partides per tal de fer un 
pressupost creïble. Els plans d’austeritat no han donat els resultats previstos i, per 
exemple, l’import dels lloguers d’aquest any ha pujat en relació amb el de l’any passat. 
Cal fer un replantejament general del pressupost. No es pot demanar coresponsabilitat 
si no es predica amb l’exemple.  

El Sr. alcalde  respon al Sr. Postius i li diu que no fa l’anàlisi de les xifres amb el rigor 
necessari. Esmenta la proposta que han fet sobre la reducció de la partida de projecció 
exterior, com si fos una despesa supèrflua. La projecció exterior del nostre pressupost 
és l’aportació a l’aeroport o l’aportació al PCiTAL. El Sr Postius diu que es volia referir a 
la partida de relacions exteriors que depèn d’Alcaldia. El Sr. alcalde diu que tant les 
relacions exteriors com la projecció exterior són aportacions a altres entitats que no són 
municipals (no es tracta d’obrir ambaixades ni coses similars).  

La Sra. Mínguez  diu que es proposarà canviar el títol a aquestes partides per què no hi 
hagi cap possibilitat de mala interpretació. Darrere les partides d’exteriors estan les 
aportacions al PCiTAL, a l’aeroport o les despeses de la Regidoria. També explica la 
inclusió en la partida corresponent dels convenis subscrits amb els mitjans de 
comunicació. Sobre la crítica relativa al desviament de les despeses diu que mai el 
pressupost ha coincidit matemàticament (ni a l’Ajuntament ni a cap administració), en 
què la previsió inicial coincideixi matemàticament amb el resultat final. Les desviacions 
que reflecteix l’estat d’execució del pressupost suposen només el 2%, cosa que és 
absolutament normal i que es materialitza exclusivament en el moviment de 
consignacions entre partides. Explica que els documents de l’estat d’execució del 
pressupost no s’obtenen simplement pitjant un botó; cal confeccionar-los i ordenar-los. 
Demana al Grup de CiU que estudiï la documentació que té abans de fer-hi crítiques, 
atès que la major part de les dades que demanen ja les tenen. No es poden considerar 
sorpresos per algunes decisions que s’han pres en consells d’administració dels quals 
formen part. Esmenta el cas de l’EMU, del qual formen part del Consell d’Administració i 
de la que tenen informació puntual sobre el seu funcionament. El fet que la situació 
econòmica de l’Ajuntament està condicionada pels deutes d’altres administracions és un 
fet real; ens deuen 26 milions d’euros. La Tresoreria és per a nosaltres com l’aire que 
respirem; no podem aguantar d’aquesta manera. Nosaltres volem pagar igual que volem 
cobrar. La gestió municipal és complexa i està condicionada pel sistema; les empreses 
privades no paguen els seus proveïdors a 30 dies vista. La llei de morositat no concorda 
amb la realitat; no podem pagar a 30 dies si nosaltres no cobrem en terminis similars. 
Aquesta Llei no es pot complir si tothom no la respecta, començant des de les instàncies 
superiors. Els increments tributaris a la ciutat suposaran 20 euros a l’any per habitant. 
És un esforç limitat a aquesta quantia. Comenta, com a exemple, que les taxes 



 
 

 14

universitàries s’han incrementat un 66% més. Insisteix  què només tenim les 4 fonts de 
finançament que ha explicat en la seva intervenció anterior. L’aposta de l’Ajuntament per 
la cultura es reflecteix en els 4 milions d’euros pressupostats. També es destinen 4 
milions més a acció social o 6 milions a educació. Com a alternativa el Grup de CiU 
proposa retallades en partides d’imports substancialment inferiors. A més de l’aportació 
pressupostària directa, l’Ajuntament manté els equipaments culturals de la ciutat. Diu 
que no s’esperava cap acord amb el Grup de CiU en aquesta matèria; la gestió 
econòmica de la Generalitat dels darrers dos anys està molt llunyana políticament de la 
gestió de l’Ajuntament. Anuncia que votaran en contra de totes les esmenes del Grup de 
CiU, no per manca d’acord amb la filosofia, sinó perquè van tancar la porta a l’acord en 
la primera reunió de la Comissió Informativa. No entén que el Grup de CiU voti en contra 
sense haver presentat un pressupost alternatiu o haver demanat la retirada del 
pressupost. Creu que el seu vot estava definit amb anterioritat. Votaran a favor de les 
esmenes 1, 2 (parcial), 3, 5, 6, 9 i 10 del Grup del PP. Votaran en contra de la resta 
d’esmenes tot i que també hi ha coincidències en la filosofia de gran part d’aquestes 
esmenes (les explica una per una).  

El Sr. alcalde  vol fer unes reflexions generals sobre la proposta del pressupost. Agraeix 
al Grup del PP que s’abstinguin de votar-la. Sobre la  construcció del museu Morera, 
explica que en els darrers 9 anys corporatius (en  què ell n’ha format part) quatre han 
estat de bonança i cinc de crisi. Durant aquest període s’han fet un gran nombre d’obres 
en matèria d’equipaments, que s’han vist a la ciutat. El museu Morera no es va construir 
perquè no es va poder aconseguir la implicació de totes les administracions en aquest 
projecte; l’Estat sí que va establir dotacions pressupostàries, però la Generalitat no ho 
va fer. És una assignatura pendent que es farà quan millori la situació econòmica. El 
projecte de les Basses s’ha fonamentat en què una part del contingut generi una 
activitat econòmica i així el faci viable financerament. Espera que aquest projecte sigui 
un objectiu de tots els grups i que entre tots ho fem possible. Explica que s’atenen  totes 
les persones que necessiten el servei de l’Alberg Municipal, actualment mitjançant el 
lloguer de les instal·lacions escaients. Creu que no es pot acusar  l’equip de govern de 
manca d’acció municipal. Diu que l’Ajuntament no embargarà altres administracions, 
encara que ens deguin quantitats importants. Explica que en una darrera reunió de 
Madrid es va desbloquejar una inversió de 2,2 milions d’euros en carreteres per poder 
executar les rotondes de la carretera de Saragossa. Insistirem i farem totes les gestions 
que calguin per cobrar els deutes d’altres administracions. Diu que el Grup de CiU ja 
havia pres la decisió política de votar negativament la proposta de pressupostos de 
l’Ajuntament. Li sap greu que no hagin treballat prou i no hagin presentat un pressupost 
alternatiu. El total de les esmenes presentades per CiU representa el 0,2% del 
pressupost total. Una diferència tan minúscula fa creure que l’acceptació de les 
esmenes no hauria fet canviar el sentit del vot d’aquest grup. Els preocupa que els 
pressupostos quadrin amb les ordenances fiscals aprovades; altres administracions 
governades per CiU no els han pogut fer quadrar. El pressupost d’educació de 
l’Ajuntament creix un 0,5% (la mitja ponderada del +8% que creix l’aportació municipal i 
el -32% que creix l’aportació de la Generalitat). Els sap greu que fem un pressupost 
equilibrat que actua subsidiàriament de la major administració que ara governa CiU. 
L’Ajuntament pot pagar les nòmines. Les despeses d’ocupació, l’atenció social, la 
seguretat, l’educació i el manteniment de la ciutat suposen el 75% del pressupost. 
L’aportació de la Paeria a les entitats, amb el manteniment dels locals socials que fan 
servir en exclusiva, suposen 800.000 euros, a les quals cal afegir els 200.000 euros 
d’aportació directa. Només hem retallat el 21% de la part de subvencions directes; això 
suposa el 4,2% sobre el total. Considera que el Grup de CiU té una mania especial en 
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un equipament molt important com és la Llotja. A més a més de cercar els equilibris 
financers, cal cercar (i valorar) els equilibris urbanístics. Al solar de la Llotja s’hi podia 
haver fet qualsevol altre equipament: una escola bressol, una llar de jubilats, etc. Si 
l’opció hagués estat aquesta, per la venda del solar del costat s’haurien pagat no més 
de 3 milions d’euros. Es van pagar 45 milions d’euros perquè el solar confrontant tenia 
un equipament emblemàtic per a la ciutat com és la Llotja. Vam aprofitar una situació 
d’oportunitat. El model de gestió cultural de la Llotja serveix com a model per a altres 
ajuntaments, també governats per CiU. Creu que és contradictori dir que s’aposta per la 
cultura com a activitat empresarial i, al mateix temps, criticar que es destinin 300.000 
euros per la programació cultural comercial de la Llotja. Amb aquesta aportació pública 
es genera el sector empresarial cultural. Amb el taquillatge es pot pagar entre el 30 i el 
50% del cost dels espectacles culturals; per això cal l’aportació pública i l’ajut de 
mecenatge que presten també els privats. Aquesta activitat també suposa beneficis per 
al comerç i l’hoteleria de la ciutat. Felicita els que han redactat els pressupostos; en uns 
temps difícils com aquests és especialment complicat i és impossible satisfer els 
interessos de tots els àmbits municipals. Agraeix també a l’oposició la tasca de 
presentació d’esmenes. Vol que consti l’agraïment a tot l’equip tècnic d’Economia i a la 
Intervenció per la tasca feta. 

El Sr. Postius  vol aclarir que la partida de relacions exteriors a la qual es referia en la 
seva intervenció era la 01.9202 de 401.000 euros. En aquesta partida estan inclosos els 
350.000 euros que es destinen a la revista de la Paeria. Es pregunta si aquesta revista 
és o no prescindible. Considera que l’increment tributari per a l’any proper no és de 20 
euros per persona i any. Reitera  què el Govern no ha informat de les quantitats que es 
deuen als proveïdors o de subvencions a entitats. Sobre la Llotja no qüestionen els 
diners que cal transferir ara a la CN&C per tal d’atendre els crèdits, sinó que criticaven 
que el percentatge de reducció de l’aportació a la Fundació de la Llotja fos inferior al que 
s’ha aplicat a l’àmbit de cultura amb caràcter general. Hem d’aplicar els mateixos nivells 
d’exigència.  

El Sr. alcalde  diu que l’activitat de la Llotja forma part de l’activitat cultural. La prioritat 
del pressupost són les persones, en totes les seves dimensions: educativa, social i 
cultural.  

Els grups expliquen el sentit del vot a cadascuna de les esmenes presentades. El 
resultat de les votacions està reflectit en la part dispositiva de l’acta. El Sr. Vilella agraeix 
al Grup de CiU el suport que ha donat a les seves esmenes.  

 
 
ANNEX. RESUM DE LES ESMENES PRESENTADES PER CADA GR UP 
MUNICIPAL AL PRESSUPOST GENERAL 2013 
 
Grup Municipal del PP: 
 

1. Incorporació inversions edificis municipals (projecte escola bressol Cappont) 
2. Incorporació inversions vies públiques infraestructures bàsiques (urbanització 

carrer Arbeca, voreres av. Estudi General, plaça Espanya, Pavelló de Vidre, 
carrer Vila Montcada, carrer Escultor Gualter) 

3. Increment de la partida Manteniment de vies públiques  
4. Increment de la partida Atencions benèfiques i assistència a famílies 
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5. Increment de la partida Altres transferències a ens sense lucre 
6. Increment de la partida Subvencions coordinadora ONG 
7. Nova partida Estudi candidatura patrimoni mundial Turó de la Seu Vella 
8. Increment partida Altres transferències a ens sense lucre 
9. Increment partida Subministrament aliments canera  
10. Microcrèdits emprenedoria 

(partida de despeses a disminuir: 04 9200 22699) 
 

Grup Municipal de CiU: 
1. Disminució partida Subvenció Fundació Paisatge Urbà i Fundació La Llotja 
2. Disminució partida Altres despeses de funcionament 
3. Disminució partida Altres contractes prestació de serveis 
4. Disminució de les partides d’atencions protocol·làries, dietes de càrrecs 

electes, altres despeses de funcionament i despeses diverses de divulgació 
5. Disminució de la partida del Fons d’Ajustament Pressupostari  
6. Increment de la partida de Transferències a EMD 
7. Increment de la partida Manteniment vies públiques 
8. Increment de la partida de Manteniments camins horta 
9. Increment de la partida Subvencions socials en ascensors 
10. Increment de la partida de Subministrament d’aliments 
11. Increment de la partida Atencions benèfiques i assistència a famílies 
12. Increment de la partida Altres transferències a ens sense lucre 
13. Increment de la partida Transferències a l’exterior 
14. Increment de la partida Subministrament d’aliments 
15. Inclusió partida Ajut a la protectora d’animals 
16. Increment subvenció Centre de titelles 
17. Increment subvencions: Centre Cultural Dansaires, Centro Latinoamericano i 

promoció d’activitats diverses en arts escèniques  
18. Increment de la partida Activitats diverses musicals 
19. Increment de la partida Altres transferències a entitats (cultura) 
20. Aportació C. Orquestra Julià Carbonell  
21. Increment partida Altres transferències a ens sense lucre (esports) 

 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
 
 
El secretari,  

Vist i plau, 
 L’alcalde, 

 
 


